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SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA URGENT DEL PLENARI DE 
L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL 30-12-2013.- 

 
A Lloseta (Balears), a 30 de  desembre de dos mil tretze, essent les vint-i-una hores, es 

reuneixen a la Sala de sessions de l’Ajuntament els següents regidors: 
 

GRUP PSOE 
Maria Alemany Sánchez  
José Maria Muñoz Pérez. 
Josefa González Jiménez. 
Maria Isabel Fullana Jaume. 
Juan Coll Jaume. 
Maria del Carmen Moreno García. 

GRUP PP 
Pedro Coll Ramon. 
José Francisco Coll Mir. 
Aina Maria Morro Rotger. 
 
GRUP PSM-EN-APIB 
Joan Servera Coll. 
Joan Josep Coll Llabres. 
 
GRUP PI – PROPOSTA DE PER LES ILLES 
Bartolome Moyà Ferragut. 
 
Presidits pel Sr. Bernat Coll Ramon, i assistits pel Secretari de la Corporació Josep Alonso 
Aguiló, i la Interventora Accdtal. Margalida Jaume Boyeras, a l’objecte de celebrar, en 
primera convocatòria, sessió extraordinària urgent del Ple de la Corporació, d’acord amb el 
següent ordre del dia:  
  
1.- DECLARACIÓ DE LA URGÈNCIA DE LA SESSIÓ.- Per unanimitat, 
s’aprova la urgència de la sessió.  
 
2.- APROVACIÓ ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR CELEBRADA EL 
PASSAT DIA 02-12-2013.-  
 

Per unanimitat, i sense observacions, s’aprova l’acta de la sessió celebrada el 02-
12-2013.  
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3.- AL·LEGACIONS DEL GRUP MUNICIPAL PROPOSTA PER LE S 
ILLES AL PROJECTE DE PRESSUPOST DE 2014.- 

Aprovat inicialment el projecte de P-2014, s’ha publicat en el BOIB núm. 169, 
de data 07/012/2013, pel qual se sotmet al tràmit d’informació pública. Dins el 
termini legal establert, el grup municipal Proposta per les Illes, ha presentat en 
temps i forma, sis esmenes de modificació del P-2014 (RGE núm. 2012, 2025, 
2013, 2014, 2011, 2010, de 27/12/2013).  

El Secretari explica les esmenes presentades:   

1) Reduir en 2000 €, la consignació de la partida pressupostària 338.22602 
(de 18000 a 16000 €) de fires i festes (publicitat) i aplicar aquests 2000 € 
a la partida de nova creació 241.22602 de publicitat i propaganda a  
Política de Foment de l’Ocupació.  

2) Reduir fins a 35.000 € de les partides 163.22700 neteja viària (empreses 
de serveis), 171.22713 mediambient (empreses de jardineria), 342.22700 
instal·lacions esportives (empreses de neteja, manteniment), 338.22709 
festes i fires (empreses de neteja, manteniment), i aplicar aquests 35000 € 
a la partida de nova creació 241.22699 altres despeses diverses de Foment 
de l’Ocupació.   

3) Reduir fins a 4500 € de les partides 912.22200 òrgans de gover 
(telecomunicacions) i 912.22601 atencions protocolàries i representació, 
per aplicar-los a la partida 230.22199 altres subministraments de la 
política de despesa de Serveis Socials i promoció social.  

4) Reduir fins a 10.361’56 € de les partides 912.10000 retribucions òrgans 
de govern, i 9012.16000, per aplicarlos a la partida 323.48900 altres 
trasnferències del capítol de despesa d’educació, especialment, per ajudar 
a les famílies a la compra de llibres i menjador.  

Seguidament, el regidor proponent Sr, Bmeu. Moyá Ferragut exposa:   
 

 

Com a grup Municipal de EL PI hem presentat tot aquest conjunt 

d’esmenes a partir de la situació actual, de la situació personal i 

familiar de moltes famílies de Lloseta, i intentam que aquests 

pressupostos siguin els més reals i responsables pel conjunt del poble 

de Lloseta. 
 

No pot ser que a dia d’avui s’incrementin les partides de 

retribució dels òrgans de govern i de festes, pujant el sou a una 

regidora que ha acabat l’atur, i pressupostant per una escultura el 

doble que pel Foment de l’ocupació . 
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Tampoc creim en externalitzar serveis com és el manteniment de 

parcs i jardins quan es podrien tenir iniciatives molt més socials com 

és el Foment de l’ocupació fent, per exemple, un taller de jardineria 

contractant per hores a diferents llosetins que, desgraciadament, a dia 

d’avui no tenen feina. 
 

Pels mateixos motius creim que en vers de pujar les retribucions 

dels òrgans de govern aquests doblers s’han de destinar a la 

promoció de l’educació que tant defensam darrerament, ajudant a 

totes aquelles famílies a les quals la compra de llibres i el servei de 

menjador els desequilibren el seu precari pressupost de cada mes. 
 

Tots sabem que el rebost no només dels pares, sinó també dels 

padrins ja està ben eixut. No podeu fer sinó un esforç des de l’equip 

de govern d‘estrènyer els cinturons i ser solidaris amb l’esforç de totes 

aquestes famílies. 
 

En conclusió: 

Com a grup volem que no s’aposti tant per les empreses de 

sempre i s’aposti més per les persones i que els òrgans de govern es 

sensibilitzin més en les carteres de les famílies i no en les seves 

pròpies. 

 

 

Obert el torn d’intervencions, per part del Batlle (PSOE) manifestà que el seu 
grup votaria en contra de les esmeses presentades dins el període de informació 
pública del projecte de P-2014; aixó, no obstant, manifesta que alguna de les 
propostes presentades podrien tractar-se a la Junta de Portaveus,quedant oberta 
la possibilitat d’incorporació al P-2014 amb la tramitació d’un expedient de 
modificació de crèdits.  

En referència a les polítiques de foment de l’ocupació proposades pel PI, el 
Batlle digué que segons la modificació de la llei de bases de règim local, 
publicada avui en el BOE, aquelles no eren de la competència pròpia ni 
impropia dels ajuntaments, sinó que era una competència atribuida a l’Estat i les 
CC.AA.  
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Per part del PP, el portaveu Pedro Coll Ramón,  explicà que la proposta del PI 
diferia de les propostes del PP sobre foment de l’ocupació; les propostes del PI 
incidien el capítol II de despesa (despesa corrent), per contra les propostes del 
PP, anaven a adreçades a despesa del capítol I de personal i capitol IV de 
transferències corrents,el que suposa un augment de despesa i no una 
transferència de crèdits del capítol II. Això, no obstant, malgrat votéssin en 
contra de le les esmenes, votarien favorablement la relacionada anteriorment 
amb el número 4).  

 

Per part del PSM-EN, el portaveu Joan Servera Coll, malgrat la legitimitat de la 
iniciativa del PI, mostrà el seu desacord en la presentació de les referides 
esmenes (dient que era aquí per educació), quan ja s’ha tingut l’oportunitat de 
debatre el projecte de pressupost en la darrera reunió de la comissió informativa 
i a l’últim plenari, per això, considerava innecessari convocar un plenari 
extraordinari per debatre aquestes esmenes, quan perfectament, les propostes 
presentades podien estudiar-se (« no volem dir que no ens agradin ») i 
incorporar-se a un expedient de modificació de crèdit del P-2014.  

El PSM-EN plantejà la qüestió de si s’havien de percebre o no les assistències a 
aquest plenari; després d’un ampli debat, tots els grupos polítics atès que la 
despesa per assistència s’havia meritat, se manifestaren a favor de destinar els 
respectius imports a serveis socials o educació, corresponent aquesta decisió a 
cada un dels regidors i regidores de la Corporació municipal, que ho 
comunicarien a Secretaria.      

 

 Finalment, sotmeses a votació les propostes del PI, el resultat és el 
següent:  

 

-  A favor de les propostes: el vots del regidor del PI (1); el regidors del PP (3) 
voten a favor de l’esmena relacionada amb el númro 4.  

 

- En contra  de les propostes els regidors del PSOE (7) i el regidors del PP (3) en 
referència a les esmenes 1), 2) i 3). 

 

- Els regidors del PSM-EN (2), coherents amb el que votaren al P-2014, 
s’bstenen de votar les propostes del PI.  

 

 En conseqüència, rebutajades les esmenes al P-2014, se confirma la seva 
aprovació definitiva, sense modificacions, i en els mateixos termes que l’acord 
d’aprovació inicial que queda elevat a definitiu.  
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 I, no havent més assumptes a tractar, aixeca la sessió, essent les 22’15 
hores, de tot el qual, jo el Secretari, certifico. 

 

   

 Vist i Plau 

 El Batlle,  

 

 


